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Abstract (en)
In the making of pressed roof tiles, the roof tiles (18) freshly pressed in the press (16) are set down in an upright position on a special conveying belt
(30) on which they are held in their vertical position by means of supporting bars (32). By means of a transfer gripper (40), the freshly pressed roof
tiles are then set down in rows standing in single layers on tunnel-kiln trucks (38), the individual rows (42) of roof tiles being leaned against refractory
supports (46). The individual roof tiles of each row (42) of roof tiles are supported against one another via spacing lugs (20) which are integrally
formed on the roof tiles (18). The roof tiles, standing in a single layer on the tunnel-kiln trucks (38), are passed without further manipulation through
a tunnel dryer and a tunnel kiln. The supporting lugs (20) are removed from the roof tiles (18) before the finished roof tiles are sorted and packed.
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Abstract (de)
Bei der Herstellung von Preßdachziegeln werden die in der Presse (16) frisch verpreßten Dachziegel (18) aufrecht stehend auf ein
Spezialtransportband (30) abgesetzt, auf dem sie mittels Abstützstäben (32) in ihrer vertikalen Position gehalten werden. Mittels eines
Umsetzgreifers (40) werden die frisch gepreßten Dachziegel dann reihenweise einlagig stehend auf Tunnelofenwagen (38) abgesetzt, wobei
die einzelnen Dachziegelreihen (42) an feuerfesten Stützen (46) angelehnt werden. Über Abstandsnasen (20), die an den Dachziegeln (18)
angeformt sind, stützen sich die einzelnen Dachziegel jeder Dachziegelreihe (42) gegeneinander ab. Die Dachziegel werden einlagig auf den
Tunnelofenwagen (38) stehend ohne weitere Manipulation durch einen Tunneltrockner und einen Tunnelofen geführt. Vor dem Sortieren und
Verpacken der fertigen Dachziegel werden die Abstütznasen (20) von den Dachziegeln (18) entfernt.
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